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Rady Miasta Sopotu 
z dnia 2019 r. 

1% sprawie zamiaru likwidacji V Liceum Ogólnokształcącego Mistrzostwa Sportowego 
w Sopocie 

Na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(1)z. U. z 2018 r. poz. 995') oraz art. 89 ust. 1 w związku z art. 29 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 
14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (Dz.U. z 2018 r. poz. 9962); 

Rada Miasta Sopotu uchwala, co następuje: 

Z dniem 31 sierpnia 2019 r. zamierza się  zlikwidować  V Liceum Ogólnokształcące 

Mistrzostwa Sportowego w Sopocie przy ul Książąt Pomorskich 16/18. 

I cinioin uczęszczającym do szkoły o której mowa w 1 uchwały. zapewnia się  możliwość  
nuowania nauki w I Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Skłodowskiej-Curie 

Sopocie. w którym utworzone zostaną  oddziały mistrzostwa sportowego. 

3 

O zamiarze likwidacji zawiadamia się  rodziców uczniów, uczniów pełnoletnich oraz 

powiadamia się  Pomorskiego Kuratora Oświaty, celem uzyskania opinii. 

4 

Wykonanie uchwały powierza się  Prezydentowi Miasta Sopotu. 

5  

chwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

tekstu jednolitew wmienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. l z 2 18 r. poz.1000. 1349. 1432 i 2500. 

/nuam tekstu jednolitego V ymienionej ustawy zostaly ogłoszone w Dz. . z 2018 r. poz.1000. poz.1290. 1669 i 2245. 



UZASADNIENIE 

Przedstawiony projekt uchwały stanowi intencję  — zamiar — likwidacji z dniem 
31 sierpnia 2019 r. V Liceum Ogólnokształcące Mistrzostwa Sportowego, do którego 
uczęszcza aktualnie 25 uczniów, w 3 oddziałach. Szkoła funkcjonuje w budynku, w którym 
równolegle działa I Liceum Ogólnokształcące im. Marii Skłodowskiej — Curie oraz oddziały 
dotychczasowego gimnazjum. Gimnazjum wygaszone zostanie z dniem 31 sierpnia 2019 r. 

Nadto. zasadnym i racjonalnym ekonomicznie oraz organizacyjnie, w opinii organu 
prowadzącego. będzie likwidacja szkoły, polegająca na zapewnieniu uczniom 
dotychczasowego V Liceum Ogólnokształcącego Mistrzostwa Sportowego możliwości 
kontynuacji nauki w I Liceum Ogólnokształcącym im.Marii Skłodowskiej-Curie w Sopocie, 
tj. w tym samym miejscu i przy zapewnieniu kształcenia przez dotychczasowych nauczycieli, 
z zachowaniem możliwości dalszego kontynuowania kształcenia sportowego w dziedzinie 
sportowej koszykówka. Szkolenie sportowe uczniów będzie odbywało się  na nie zmienionych 
zasadach. a uczniowie nadal będą  brali udział  we współzawodnictwie sportowym. Szkolenie 
sportowe kontynuowane będzie w oparciu o obiekty i urządzenia sportowe niezbędne do 
prowadzenia szkolenia sportowego. będące własnością  miasta Sopotu. 

Jednocześnie i równolegle planuje się  utworzenie w dotychczasowym liceum 
ogólnokształcącym oddziałów mistrzostwa sportowego. tj. przekształcenie I Liceum 
Ogólnokształcącego im.Marii Skłodowskiej-Curie w Sopocie w I Liceum Ogólnokształcące 
z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego im. Marii Skłodowskiej-Curie. Możliwość  utworzenia 
w szkole ponadpodstawowej oddziałów mistrzostwa sportowego wynika z ti  2 ust.1 
rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 27 marca 2017 r. w sprawie oddziałów 
i szkół  sportowych oraz oddziałów i szkół  mistrzostwa sportowego (Dz. U. poz. 671). 

m samym. poprzez zamierzone działania, oddziały szkoły mistrzostwa sportowego 
zachowają  swoją  tożsamość. zaś  likwidacja szkoły nie spowoduje żadnych negatywnych 
skutków zarówno dla uczniów i pracowników dotychczasowego liceum mistrzostwa 
sportowego. jak i szkoły, w której kontynuować  będą  naukę  i szkolenie sportowe uczniowie. 
nie zakłócając jednocześnie w żaden sposób procesu dydaktyczno - wychowawczego. 

Proponowana likwidacja szkoły wynika także z wprowadzonej reformy ustroju szkolnego 
i zapisów prawa oświatowego. które nie zezwalają  na funkcjonowanie w strukturze zespołu 
dwóch szkół  tego samego typu. 

Zgodnie też  z art.19 ust.2 ustawy z dnia 23 maja 1991 r. o związkach zawodowych (Dz.U. 
z 2015 r. poz.1881 ze zm.) o zamiarze likwidacji powiadomione zostały reprezentatywne 

iązki zawodowe. które nie wniosły uwag do proponowanej uchwały. 

Mając na uwadze powyższe wnioskuje się  o podjęcie uchwały w proponowanej wersji. 

Wiceprezydent Mia t? 

Joanna Cichocka-Gu 


